



SUPREME

Gaia Group membership privilege

條款及細則：

1. 此 Gaia Premier 金卡會員計劃申請日期由 2022 年 11 月 9 日至 2023 年 3 月 31 日。
2. 此 Gaia Premier 金卡會員計劃只適用於 SUPREME 客戶申請。
3. 此 Gaia Premier 金卡會員計劃數量有限，先到先得，換完即止。
4. Gaia Premier 金卡會員帳戶升級的處理時間由建立帳戶開始計至少 7 個工作日。
5. 每位 SUPREME 客戶只限申請一次。
6. 有關此 Gaia Premier 金卡會員計劃使用條款及細則，請參閱 <https://bit.ly/3QsfJ8h>。
7. 此 Gaia Premier 金卡會員計劃不可協議、不可退換或轉換成現金。
8. 此 Gaia Premier 金卡會員計劃過期並不作補發。
9. SUPREME 有權更改各條款而不另行通知。
10. 本條款及細則如有任何更改，恕不另行通知。如有任何爭議，SUPREME 保留最終決定權。

Terms & conditions：

1. The Gaia Premier Gold Membership registration period is from 9 Nov 2022 to 31 March 2023.
2. The Gaia Premier Gold Membership offer is only applicable to SUPREME customers.
3. The Gaia Premier Gold Membership registration available on a first-come, first-served basis while stock lasts.
4. It will take at least 7 working days to upgrade to Gaia Premier Gold Membership after the registration is completed.
5. Each SUPREME customer can apply ONCE only.
6. About the Terms & Conditions of Gaia Premier Membership, please refer to <https://bit.ly/3QsfJ8h>.
7. The Gaia Premier Gold Membership is non-negotiable, non-refundable, and non-exchangeable for cash.
8. The Gaia Premier Gold Membership will not be reissued for overdue of Gaia Premier Membership.
9. SUPREME reserves the right to amend the Terms and Conditions without prior notice.
10. All matters and disputes are subject to the final decision of SUPREME.



Hutchison Telecom
Hong Kong Holdings



A member of CK Hutchison Holdings
長江和記實業成員